

人体实验伦理委员会
COMMITTEE ON HUMAN RESEARCH PROTECT

批 准 函

Approval Letter

(批准号: 2026-7-10)

经专家审查并经陕西师范大学教师发展学院人体实验伦理委员会讨论，兹批准 晏碧华（项目负责人）主持负责的 教师职业倦怠与中学生学业倦怠：学业自我效能感和消极学业情绪的多层中介作用（研究名称）实验伦理申请，于 2022 年 9 月 1 日生效，至 2027 年 9 月 30 日终止。

以下情况需提交人体伦理委员会进行再次审查：

1. 暂停/提前终止该研究；
2. 对批准的研究方案、知情同意书等申请材料的任何修改或主要研究者更换；
3. 在终止日期之后仍需继续该研究。

主任（签字）：



日期：2026 年 7 月 15 日

陕西师范大学教师发展学院人体实验伦理委员会（盖章）



ETHICS COMMITTEE ON HUMAN EXPERIMENTATION

School of Teacher Development

Shaanxi Normal University

Approval Letter

(Approval No. 2026-7-10)

Subject to expert review and discussion by the Ethics Committee of the School of Teacher Development at Shaanxi Normal University, the application for the ethical conduct of the study (Teacher Burnout and Academic Burnout among Secondary School Students: The Mediating Roles of Academic Self-Efficacy and Negative Academic Emotions in a Multilevel Model; Principal Investigator: YAN Bihua) is hereby approved. The approval shall take effect on 2022-09-01, and shall terminate on 2027-09-30.

The following should be referred to the Human Ethics Committee for Further Review:

1. Suspend/prematurely terminate the study;
2. Any modification of the approved research program, informed consent, etc. Or replacement of the principal investigator;
3. The study will need to continue beyond the expiry date.

Director (signature) Lingxi. Liao

Date: 2026-7-12

Ethics Committee on Human Experimentation

School of Teacher Development,

Shaanxi Normal University

(seal)

